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Wesley Maurix, Hart 

Raad (via griffie) 

Door griffie aan te geven 

Door griffie aan te geven 

 

Portefeuillehouder J. van Burgsteden 

Datum    11 september 2024 Bijlage(n)  

    

Onderwerp:  Kosten onderhoud brug Keldonk  

 

Geachte heer Van Burgsteden, 

 

In een uitzending van het NOS Journaal van 31 augustus jl. zei u dat er minder geld overblijft voor 

onderhoud van wegen en kunstwerken (bruggen, viaducten en dergelijke) omdat veel geld naar 

sociale dienstverlening en ondersteuning van inwoners gaat. U verwees daarbij bijna letterlijk naar 

de brug over de Zuid-Willemsvaart bij Keldonk, het decor van die opname. 

 

Vragen:  

 

1. Hoeveel geld voor onderhoud aan wegen en kunstwerken is in Meierijstad de afgelopen jaren 

naar jeugdzorg, Wmo en de uitvoering van de Participatiewet gegaan?  

2. Wanneer besloot u geld voor het onderhoud van de genoemde brug over te hevelen naar het 

sociaal domein? En om hoeveel geld gaat het? 

3. Waarom is de gemeenteraad niet geïnformeerd over het overhevelen van budgetten van het 

ene na het andere beleidsterrein? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

W. Maurix 

Raadscommissielid Hart 

 

 


